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Amidst the galaxy-wide war of the Great Crusade, the Emperor castigates the Word
Bearers for their worship. Distraught at this judgement, Lorgar and his Legion seek
another path while devastating world after world, venting their fury and fervour on the
battlefield. Their search for a new purpose leads them to the edge of the material
universe, where they meet ancient forces far more powerful than they could have
imagined. Having set out to illuminate the Imperium, the corruption of Chaos takes
hold and their path to damnation begins. Unbeknownst to the Word Bearers, their
quest for truth contains the very roots of heresy…
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评论

Lorgar作为始作俑者，同时也是最卑微可怜的原体，从Old
Faith到帝皇，被帝皇唾弃后继而转向混沌，Lorgar对于信仰本身意义的执着已经超出了
对被信仰者的执着，坚定中透露的懦弱，执着后选择的背叛，ADB的文笔和情节处理手
法确实精湛。很期待后面能读到关于禁军的小说。
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可怖的作者们，把基利曼描写成这样233
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